
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 
  Kesztölc község, Piliscsév község és Leányvár község 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Kesztölc község, Piliscsév község és Leányvár község Önkormányzati Képviselő-

testületeinek 2007. május 3-án tartott együttes ülésén  Kesztölc község tanácstermében. 

 

Jelen vannak:  

Kesztölc község részéről: Gaál Lajos polgármester, Tordáné Petrik Etelka alpolgármester, 

Hertlik Mihály, Szivek Péter, Makovics Zoltán, Vöröskői István, Mészáros János, Kochnyák 

Sándor és Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

Leányvár község részéről: Tóth János polgármester, Adamik Sándor, Csobán Zoltán, Frank 

György, Hanzelik Gábor, Juhos Tamás, Kovács István, Misikné Lóczki Irén és dr. Holicska 

Judit jegyző 

Piliscsév község részéről: Nagy Mária polgármester, Hermann Szilárd alpolgármester, 

Chrompota Atilla, Csepreghyné Nyitrai Katalin, Hudeczné Fuzik Anna, Jurkovics Béláné, 

Maduda Ildikó, Szakács Árpád, Vogyeraczki Mária és Baumstark Tiborné jegyző 

Meghívott vendégek: Szabó Pál és Szabó András ÉDV Zrt. 

Gaál Lajos Kesztölc község polgármestere, mint az együttes ülés vezetője köszöntötte a 

megjelenteket. Megállapította, hogy Kesztölc község részéről 8 fő van jelen, Piliscsév község 

részéről 9 fő van jelen, Leányvár község részéről 8 fő van jelen, tehát mindhárom Képviselő-

testület határozatképes.   

   

I. Napirendi pont 

Szennyvíz-tisztítómű üzemeletetése  

 

Gaál Lajos elmondta, hogy gondok lesznek a karsztvíz bázissal. Rájöttek, hogy az 

szennyvíztisztítóval problémák lesznek a jövőben, mivel 1000 m3/nap kapacitással nem fog 

tudni működni. Lépni kell, ez a három település közös ügye. Az írásos előterjesztést 

mindhárom testület megkapta, két alternatíva között kell választani.  

Tóth János: ma a döntés tárgya, hogy tendert írjunk ki a tervezésre, csak a pontos kalkulációk 

alapján lehet majd dönteni. Reménykedni lehet, hogy addigra valamilyen pályázati 

konstrukciót kiírnak majd. Tisztában vagyunk azzal, hogy a terv nagyságrendileg mibe 

kerülne. Tegyük lehetővé, hogy egy tervezési folyamat elindulhasson. 

Gaál Lajos: már nem először tárgyalják a testületek ezt a kérdést. Ha önállóan oldanánk meg 

az üzemeltetést 52 millió forintba kerülne, ha Dorogra kötnénk rá  51 millió forintba kerülne.  

Szabó Pál: egy tervezővel kell készítetni egy megvalósíthatósági tanulmányt, majd a vízügyi 

hatóságnak jóvá kell hagyni, ezek után érdemes tovább gondolkodni. A dorogi rákötés esetén 

a vízművek is beszállna  a költségekbe, mivel állami kereteket lehet ilyenre felhasználni. 

Csobán Zoltán megkérdezte, hogy a társtelepüléseken történt-e tárgyalás és született-e 

határozat az üggyel kapcsolatban. 

Nagy Mária Piliscsév község polgármestere elmondta, hogy a Képviselő-testület 

megtárgyalta a mostani előterjesztést és egyet értett azzal, hogy pályázatot kell kiírni a két 

alternatívára. Továbbá elmondta, hogy a pályázat elbírálásában nemcsak a polgármesterek, 

hanem a képviselő-testületek tagjai is vegyenek részt. Egy feladat van a pályázat 

meghirdetése, értékelése és a legjobb ajánlat kiválasztása. 

Hanzelik Gábor: az az érzésem, hogy futunk egy felesleges kört, hiszen nem lehet olyan 

markáns különbség  a kettő között, kb. 10%-os lesz a szórás. 

Hudeczné Fuzik Anna: A dorogi rendszerre való rákötés drágább. 

Tóth János: mindkettőhöz kell vízjogi engedély.  



Szabó András: a megvalósíthatósági tanulmánnyal kell kezdeni, ezzel indul a tervezés. a 

legolcsóbb és a legcélravezetőbb megoldást kell választani. A lényeg, hogy ne veszítsünk 

időt, minél hamarabb a kezünkbe kell legyen egy vízjogi engedély.  

Hermann Szilárd: lehet, hogy praktikusabb Dorogra rákötni, de kell egy hatástanulmány, 

amely minden részletre kiterjed és választási lehetőséget tud adni.  

Szakács Árpád: a jelenlegi szennyvíz tisztító 10 éve épült, a tudás, ami benne van 15-20 

éves, ma már elavult technológia, melynek a tovább élését akarjuk konzerválni. Ennél vannak 

modernebb technológiák, erre kellene pályázatot kiírni, ilyen mennyiségű hulladékkezelésre, 

szennyvízre ki vállalkozna. A jelenlegi szolgáltató is pályázóként lehetne figyelembe venni. 

Vöröskői István: több szó esett a leendő beruházás költségeiről, de figyelembe kellene venni 

az üzemeletetési költséget is. 

Szabó András: azzal egyet értek, hogy  m3/nap kapacitásra kell a pályázatot kiírni, de van 

egy meglévő létesítmény, jelenlegi műtárgy teljes technológiai cseréje szükséges. Bővítésnek 

1300-1400 m3/nap kapacitásúnak kell lennie. Óva intenék mindenkit attól, hogy később 

összeüljünk ismét. Ha nincs vízjogi létesítési engedély, nem tudunk pályázni, de ennek 

beszerzése hozzávetőleg 1 év. 

Makovics Zoltán: nem lehetne beleszőni, ha valaki más rendszerre is lát megoldást? 

Gaál Lajos: Szakács úr javaslatát tegyük be 3. alternatívaként. Tehát 1) bővítés 2) rákötés 

Dorogra 3) új technológia 

Makovics Zoltán: Dorogtól van befogadási nyilatkozatunk? 

Szabó Pál: a dorogi telep állami tulajdon, mi vagyunk az üzemeltetők. 

Nagy Mária: a három település fejlesztését figyelembe véve hány m3/napot tudna fogadni a 

dorogi telep 5 év múlva? 

Szabó Pál: erre való a megvalósíthatósági tanulmány. 

Csobán Zoltán: ad-e a tanulmány garanciát arra, ha elkészül döntési helyzetbe kerülünk. 

Gaál Lajos a következő határozat elfogadását javasolta: a 3 település pályázatot hirdessen az 

alábbi alternatívák alapján: 1) a jelenlegi műtárgyak felhasználásával elérhető maximális 

kapacitás bővítés, 2) Dorogra kössön rá a három település, 3) a három település 

szennyvízkezelésének megoldása. 

Vöröskői István: van egy rendszerünk, erre kell pályáztatni. 

Dr. Etter Ödön: konkrét feladatra kell pályázatot kiírni. Tegyenek javaslatot, ha van egy 

harmadik megoldásuk. 10 évvel ezelőtt komoly fejlesztési pénzeket emésztett fel a rendszer. 

Csobán Zoltán: próbáljunk más irányba elmenni vagy fogadjuk el Leányvár község 

Képviselő-testületének határozati javaslatát. 

Nagy Mária: mindhárom testület látja, hogy lépni kell, fogalmazzuk meg a határozati 

javaslatot. 

Vöröskői István: javaslom, hogy a község képviselő-testülete írjon ki pályázatot a szennyvíz- 

tisztítótelep bővítésére, a pályázók vegyék figyelembe a meglévő infrastruktúrát, adjanak 

ajánlatot több változat kidolgozására és térjenek ki a költségekre is. 

Dr. Etter Ödön: maradjon a két alternatívás dolog. A képviselő-testületek hozzájárulnak a 

két alternatíva vízjogi engedélyeztetésével a telep bővítéséhez. 

 

Gaál Lajos 10 perc szünetet rendelt el. 

 

Gaál Lajos megnyitotta az ülést. 

Szakács Árpád: javaslom, hogy 3. pontnak vegyük fel a technológia váltás lehetőségének 

megvizsgálását. 

 

Gaál Lajos a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 



Kesztölc község Képviselő-testület 5 igen és 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

39/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

nem ért egyet  Szakács Árpád  képviselő javaslatával, nem javasolja a technológia váltás 

lehetőségének megvizsgálását. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester  

Határidő: azonnali 

 

Tóth János a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Leányvár község  Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

33/a/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Leányvár község Képviselő-testülete 

nem ért egyet  Szakács Árpád  képviselő javaslatával, nem javasolja a technológia váltás 

lehetőségének megvizsgálását. 

 

Felelős: Tóth János polgármester  

Határidő: azonnali 

 

Nagy Mária a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Piliscsév község Képviselő-testület 7 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

59/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Piliscsév község Képviselő-testülete 

  egyetért  Szakács Árpád  képviselő javaslatával,  javasolja a technológia váltás 

lehetőségének megvizsgálását. 

 

Felelős: Nagy Mária polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Hudeczné Fuzik Anna nyílt pályázat kiírását javasolta. 

 

Gaál Lajos a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Kesztölc község Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

40/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

egyetért Hudeczné Fuzik Anna  képviselő javaslatával, mely szerint Kesztölc-Leányvár-

Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére nyílt pályázatot ír ki.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester  

Határidő: azonnali 



 

Tóth János a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Leányvár község Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Leányvár község Képviselő-testülete 

egyetért Hudeczné Fuzik Anna  képviselő javaslatával, mely szerint Kesztölc-Leányvár-

Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére nyílt pályázatot ír ki.  

Felelős: Tóth János polgármester  

Határidő: azonnali 

 

Nagy Mária a módosító javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Piliscsév község Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

60/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Piliscsév község Képviselő-testülete 

egyetért Hudeczné Fuzik Anna  képviselő javaslatával, mely szerint Kesztölc-Leányvár-

Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére nyílt pályázatot ír ki.  

Felelős: Nagy Mária polgármester  

Határidő: azonnali 

 

Gaál Lajos a határozati javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Kesztölc község Képviselő-testület 6 igen 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

41/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  Kesztölc-Leányvár-Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére 

nyílt pályázatot ír ki:  

1) a három település szennyvízének tisztítási megoldására, vízjogi engedélyezési terv 

megvalósíthatósági tanulmány elkészítésére két alternatívára  

a) saját tulajdonú tisztítómű fejlesztése maximális kapacitásra  

b) csatlakozás a dorogi szennyvíztisztítóműhöz 

2) a tervező kiválasztását a három önkormányzat által delegált 3-3 fő képviselő tag végzi. 

3) Az engedélyezési terv és megvalósíthatósági tanulmány elkészítésének fedezetét az ÉCS 

terhére biztosítják a Testületek. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Tóth János a határozati javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Leányvár község Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

35/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 



Határozat 

Leányvár község Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  Kesztölc-Leányvár-Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére 

nyílt pályázatot ír ki:  

1) a három település szennyvízének tisztítási megoldására, vízjogi engedélyezési terv 

megvalósíthatósági tanulmány elkészítésére két alternatívára  

a) saját tulajdonú tisztítómű fejlesztése maximális kapacitásra  

b) csatlakozás a dorogi szennyvíztisztítóműhöz 

2) a tervező kiválasztását a három önkormányzat által delegált 3-3 fő képviselő tag végzi. 

3) Az engedélyezési terv és megvalósíthatósági tanulmány elkészítésének fedezetét az ÉCS 

terhére biztosítják a Testületek. 

Felelős: Tóth János polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Nagy Mária a határozati javaslatot szavazásra tette fel: 

 

Piliscsév község Képviselő-testület 8 igen 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

61/2007.(V.03.) számú Önkormányzati 

Határozat 

Piliscsév község Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  Kesztölc-Leányvár-Piliscsév községek Képviselő-testülete a tervezők részére 

nyílt pályázatot ír ki:  

1) a három település szennyvízének tisztítási megoldására, vízjogi engedélyezési terv 

megvalósíthatósági tanulmány elkészítésére két alternatívára  

a) saját tulajdonú tisztítómű fejlesztése maximális kapacitásra  

b) csatlakozás a dorogi szennyvíztisztítóműhöz 

2) a tervező kiválasztását a három önkormányzat által delegált 3-3 fő képviselő tag végzi. 

3) Az engedélyezési terv és megvalósíthatósági tanulmány elkészítésének fedezetét az ÉCS 

terhére biztosítják a Testületek. 

 

Felelős: Nagy Mária polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Az ülésen további hozzászólás nem hangzott el, Gaál Lajos megköszönte a részvételt és az 

ülést bezárta. 

K.m.f. 

 

 

Gaál Lajos                 Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                          jegyző 

 

 

Nagy Mária               Baumstark Tiborné 

polgármester             jegyző 

 

 

Tóth János           dr. Holicska Judit 

polgármester         jegyző 


